

Lucille McCollough Elementary  
Donald Unis Middle School



October 7, 2019

*Learning*

*for*

Hello Aviators,

*Life*

I want to thank our community for the many words of support we have received for the student who had a medical emergency last week at our school. I have been in constant contact with the family and have passed along all of the thoughts, prayers, and well wishes that you have expressed. They are very grateful for all the kind words and appreciate the support.

Of course, we want to respect the privacy of the family and therefore I am not able to share many details only to say that the student is doing better and we look forward to their future return to McCollough Unis.

I also want to acknowledge and thank our staff for their quick and professional actions during this medical emergency. We have been told by the doctors that the steps taken by Mrs. Bartley and Mr. Courtright most likely saved the student's life. In the days following the incident our school and district crisis team were at the school to provide support for our students and staff. I can't thank them enough for all they have done to care and comfort those in need.

I have come to know the Aviator family as a kind and caring community. I truly appreciate the genuine concern that all of you have expressed. I know that maintaining a good relationship with our parents and our community will ensure our students, your children will thrive, grow, and learn at McCollough Unis.

Sincerely,

A handwritten signature in black ink, appearing to read "Chadi Farhat".

Chadi Farhat  
Principal, McCollough Unis

7801 Maple  
Dearborn, MI 48126  
Phone: (313) 827-1700  
Fax: (313) 827-1705

مرحباً بعائلات ماكالا يونس،

أريد أن أشكر جاليتنا على العديد من كلمات الدعم التي تلقيناها للطالب الذي تعرض لحالة طبية طارئة الأسبوع الماضي في مدرستنا. لقد كنت على اتصال مع العائلة وقدمنا لهم جميع صلواتكم، دعواتكم وامنياتكم. انهم ممتنون جدا لجميع الكلمات الرقيقة ويقدرّون دعمكم.

بالطبع ، نحن نريد احترام خصوصية الأسرة وبالتالي لا أستطيع مشاركة الكثير من التفاصيل فقط لأقول إن الطالب في حالة جيدة ونتطلع إلى عودته إلى ماكالا يونس.

أود أيضًا أن أعرب عن الشكر والتقدير لموظفينا على تصرفاتهم السريعة والمهنية خلال هذه الحالة الطارئة. لقد أخبرنا الأطباء أن الخطوات التي اتخذتها السيدة بارتلي والسيد كورترايت على الأرجح أنقذت حياة الطالب. في الأيام التالية للحادث ، كان فريق الأزمات في المدارس والمنطقة في المدرسة لتقديم الدعم لطلابنا والموظفين. لا أستطيع أن أشكرهم بما فيه الكفاية على كل ما فعلوه لرعاية وراحة لمن احتاج هذا الدعم.

قد تبين لي أن الهيئة التعليمية في المدرسة تظهر مدى الاهتمام واللفظ لجاليتنا. أعلم أن الحفاظ على علاقة جيدة مع أولياء الأمور و جاليتنا يضمن طلابنا واولادكم بالازدهار والنمو والتعلم في مدرسة ماكالا يونس.

بإخلاص

شادي فرحات

شادي فرحات

مدير مدرسة ماكالا يونس